



McGill University (CA)

“The Mission of McGill University is the advancement of learning through teaching, scholarship and service to society: by offering to outstanding undergraduate and graduate students the best education available; by carrying out scholarly activities judged to be excellent when measured against the highest international standards; and by providing service to society in those ways for which we are well-suited by virtue of our academic strengths.”

From www.mcgill.ca/secretariat/mission/, 11 September 2005

“L'Université McGill a pour mission de faire progresser le savoir par son enseignement, par ses travaux de recherche et par les services qu'elle rend à la société. Pour s'en acquitter, elle offre la meilleure éducation qui soit à des étudiants exceptionnels de 1er, 2e et 3e cycles, elle effectue des travaux de recherche jugés excellents selon les normes internationales les plus élevées et elle rend des services à la société dans les domaines où elle possède une expertise reconnue.”

From www.mcgill.ca/secretariat/mission/, 11 September 2005